
Smutná planéta 

     Hurá! Pani učiteľka nám oznámila v prvý jesenný deň, že pôjdeme na podujatie nazvané 

Ekotopfilm - Envirofilm. Veľmi som sa potešil, že sa dozvieme niečo zaujímavé, aj že sa na 

chvíľu nebudeme učiť. A bolo to fakt dobré! Videli sme štyri filmy, ktoré boli o rúbaní 

stromov, ktoré mali byť potravou pre slony, aj o zvieratách, ktoré sa tešili na lesného 

fotografa. Ten fotograf vyzeral, že je milý, ale opak bol pravdou. Znečisťoval celý les. Skoro 

všetky zvieratá zahynuli. Mne sa najviac páčil film o potápačovi, ktorý zrejme mal rád moria. 

Čím ďalej sa posúval, kúsok po kúsku ho pohlcovala strašidelná odpadková veľryba. 

Vznikala z plastových fliaš, slamiek, obalov aj sáčkov. Bol som zhrozený a smutný z toho čo 

som videl. Tá veľryba bola ako skutočná. Neviem, prečo sa stále vyrábajú plasty. Chcem 

s tým niečo urobiť, keď vyrastiem. Nechcem, aby naša Zem z vesmíru vyzerala ako smetisko.  

Po skončení filmov som ešte dlho rozmýšľal nad tým, že aj naša planéta musí byť smutná, 

keď sa takto k nej správame.  

 

 

Tomáško Zelenák,  7 rokov 

 


